
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van Zondag 16 april 2016

Aanwezig: Aderik, Alexander, Andreas, Arne Jansen, Arne VDK, Arno, Carolyne, Denis(vanaf 23.13u),
Dries (vanaf 22.14u), Fanne, Jari, Karim, Lise, Nele, Quentin, Sander, Siebe

Verontschuldigd: Aiko, Simme, Tine

Afwezig: Lien, Lisa, Mariska

Waarnemer: Anne, Raf, Ruben, Samuel, Sarah, Thibault

De vergadering wordt geopend om 22.06u.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Postenevaluaties Beheer, GAK, Materiaal, PR Mee bezig
Oude desktop bar nakijken Webteam Nee
Codices bestellen Fanne Ja
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken Mee bezig

• Webteam gaat eerst proberen om de laptops aan de praat te krijgen voor ze aan de desktop beginnen.
Ze denken dat de laptops nu goed zouden moeten werken, maar wachten volgende bar af om te zien of
het dan allemaal goed blijft lopen. Daarna kunnen ze beginnen werken aan een back-upsysteem voor de
Winabarmuziek.

• De codices kunnen dinsdag worden afgehaald. Ze zullen 7 euro per stuk kosten.

Mededelingen

De lezing van professor De Roeck zal niet doorgaan, omdat er op dat moment ook een Japanse prof een fysica
lezing komt geven die door het departement wordt gefinancierd en niet verplaatst kan worden. De Roeck wou ze
dan liever niet meer verplaatsen.
In het algemeen passeert het schrappen van activiteiten best langs de PV, nu was dat niet het geval.
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Raden

Sport WV

• Er zijn 300 plaatsen extra voor SOTS, dus ze vragen om dit nog eens te adverteren.

• De kwartfinales van de IFB zijn begonnen. Wina speelt met basketbal een kwartfinale, waar nog reclame
voor gemaakt mag worden via de facebook.

• Wie wil mag gratis naar een wedstrijd van de Leuven Bears (basketploeg) op 26/04. Per kring moet er een
verantwoordelijke aangeduid worden en als je wil mag je een mascotte meenemen en je kringlied zingen.
Albert, Thibault en Raf willen wel gaan. Niet-presidium mag ook gaan, dus daar moet misschien nog naar
gevraagd worden.

Update PR

We hebben uiteindelijk de 66/33 verdeling gekregen voor onze bedrijven met Chemika, maar zij zijn daar wel een
beetje nors over en vinden dat het bij ons te veel om het geld en niet om de samenhorigheid draait. In totaal
hebben we iets van een 5600 euro binnengehaald met Wina. Er is ook 35 euro administratieve kost gerekend, wat
veel is en nog eens nagevraagd moet worden op de volgende Scientica AKV.

Postenevaluaties

Posten die ondertussen hebben samengezeten:

• Materiaal: Qua verhuur loopt het meeste goed, maar er mag wel beter naar de gang gecommuniceerd
worden. Als gangmens hoef je ook geen spullen naar boven te dragen, je moet ze gewoon wijzen waar het
materiaal staat. Op kelderopruimen moet de rest van het presidium standaard helpen.

• PR: loopt heel goed.

Wantoestanden in de kelder

Ondertussen is er opgeruimd, maar de kelder lag er vreselijk bij. Dingen moeten niet in karren blijven liggen maar
op hun plaats worden teruggezet en moeten afgewassen worden. Voor sommige activiteiten kan het afval niet vlak
na de activiteit weggedaan worden, maar dan moet je er rekening mee houden bij het plannen van die activiteit
dat er ook een moment moet zijn om het afval weg te doen, zeker binnen de week. Heel het presidium moet
meehelpen aan de kelderopruim, waar Materiaal op toeziet om te zeggen wat er precies moet gebeuren.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Lezing Delaware

Er was genoeg volk en er werden achteraf ook vragen gesteld. Zeker als presidium moet je proberen die persoon wat
op zijn gemak proberen stellen en niet zo’n deliquate vragen stellen, waarbij die in de verdediging moet schieten.
Er zijn nog geen bonnetjes binnengebracht. Er is maar een van de twee personen gekomen, dus een van de twee
bedankingen is doorgegeven aan Dries (de fotograaf van het Lenteconcert).
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Plan Achterban

Het ging goed, maar er was niet veel volk. Bij de eerstejaars was het niet duidelijk wat het evenement juist inhield.
Het was goed dat er twee lokalen waren voor de bachelors en de masters, maar voor de eerste en tweede bachelor
was er nog steeds iets te weinig tijd. Er waren te veel broodjes. De contactpersoon voor de subsidies van de
faculteit had tegen Quentin gezegd dat het oké was en dat het verder met Alexander geregeld ging worden, maar
die heeft nog niets gehoord. Quentin stuurt nog een reminder.

Duocantus

Ging goed, de financiën moeten nog met beheer geregeld worden. Er was nog een half vat over dat morgen gehaald
wordt en naar fak Letteren wordt gebracht, dus dat zijn nog wat extra inkomsten.

Marginalenbar

De sleutel was niet opgehaald en de enige persoon die er nog toegang tot had, zat in het buitenland. Dat is
uiteindelijk redelijk goed opgelost door de tap van VTK te gebruiken en de opbouw is goed gelukt. Er is een vat
van het Elixir gekomen, dat uiteindelijk niet gebruikt is, dus dat gaan we teruggeven. Er was op voorhand geweten
dat Tijd en Goesting niet ging opruimen, maar daar was binnen Barteam niets echt voor geregeld en dus waren
er maar 3 mensen van Bar over op het einde van de avond. Daardoor is de opkuis slecht gebeurd en is Alma
boos. Op een bepaald moment was er niemand van Barteam aanwezig. Er waren ook weinig mensen verkleed,
wat misschien deels komt doordat het tekstje erg laat was doorgestuurd door Tijd en Goesting.

Lenteconcert

Voorbereiding

• Er moet vroeger naar artiesten gezocht worden. Nu wilden sommigen wel iets doen, maar hadden ze te
weinig tijd om daar nog voor te repeteren.

• Er moet meer reclame gemaakt worden, er zijn veel posters gedrukt maar weinig opgehangen.

• In het vervolg specifiek vragen aan de huisbewaarder van de PDS om het regiekot en de materiaalkamer
open te laten. De communicatie tussen lokalenreservering en de huisbewaarder en de pianostemmer was niet
geweldig.

• Een generale repetitie op voorhand zou handig zijn, zeker voor de techniek. Het probleem met de PDS is
dat het moeilijk is om diezelfde week nog een generale te houden, omdat de aula moeilijk te reserveren is.
Misschien kan die wel al een keer vroeger gereserveerd worden om de techniek te testen. Het is de vraag of
dat nuttig is, afhankelijk van hoe veel de mensen die de techniek doen al leren op de verplichte cursus die
ze daarvoor moeten volgen.

• De info over de artiesten die op de powerpoint moet komen, was soms onvolledig en fout. Grafisch heeft zelf
hard moeten aandringen bij Cultuur om betere informatie door te geven, en dit was dan pas laat in orde.
Volgend jaar kan grafisch beter een template maken, die Cultuur en Onderwijs dan aanvullen.

• Bij de winkelshift was eerst gezegd dat het besteld was en enkel afgehaald moest worden, maar dat was
uiteindelijk niet het geval. Dit kon vroeger naar de shifters gecommuniceerd worden. De winkellijst was
onduidelijk, want daar stond niet voldoende gespecifieerd om welke producten het ging.

• Het departement wiskunde was vermoedelijk niet uitgenodigd. Quentin heeft wel naar Vaes gemaild met de
vraag om de uitnodiging door te sturen, maar die heeft het misschien niet doorgestuurd.
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Concert

• Een deel van het materiaal ontbrak, omdat het in de materiaalkamer lag die op slot was, en omdat het UHO
de dag ervoor en erna concert had en daarom een deel van het materiaal in hun lokaal had opgeslagen.
Uiteindelijk is het opgelost geraakt. We hebben o.a. XLR-kabels van VTK meegenomen en we hadden er
ook van LOKO.

• De artiesten waren heel goed. Er kwam van sommige mensen commentaar dat er te veel klassieke stukken
waren, maar dat is vooral een kwestie van smaak en hangt van jaar tot jaar af. Een ideetje voor volgend
jaar is eventueel aan Wina toneel vragen of ze een korte sketch willen spelen.

• De techniek liet het soms wat afweten, maar begrijpelijk omdat er geen generale was.

• Er was te veel eten voor de artiesten. Deels logisch, omdat er ook niet aan hen gecommuniceerd was dat
dat er zou zijn. Volgend jaar kan een deel daarvan zeker voorzien worden voor de techniekers.

• Lisa is uiteindelijk ingevallen als presentatrice voor Carolyne, omdat die ziek was.

• Er was weinig volk, mogelijks mede door de Beiaardcantus en Marginalenbar de dag ervoor. Daardoor leek
de zaal ook erg leeg. De eerste rijen zijn dan ook leeg, wat ambetant is voor de artiesten. Het is een optie
om volgend jaar uit te wijken naar een kleinere zaal, maar het podium van de PDS is erg mooi en dat is
bovendien de enige zaal waar je een gratis piano kan krijgen. Als je op tijd bent kan je de piano van de PDS
in principe wel kosteloos naar een andere locatie laten brengen. Sowieso is de PDS voor de komende jaren
al wel gereserveerd door Simme, dus dat is in orde.

Receptie

• Er was te veel cava.

• Er ging een glas kapot, maar niemand van de shifters nam initiatief om dat op te ruimen. Misschien moet
dat duidelijker vermeld worden bij de info over de shift.

• Er waren te weinig glazen, maar Wina heeft 5 dozen glazen waarvan er maar 2 mee waren. Eigenlijk zijn
twee recepties misschien dus wel mogelijk.

Algemeen

• Er is weinig geld uitgegeven, tenzij er nog uitgaven achter zijn. Mogelijks is een deel van de huur van de
tafels nog niet doorgegeven en moet dat nog betaald worden.

• Danny De Schreye wil volgend jaar misschien optreden en Poedts eventueel ook met een groepje studenten.
Dat is de moeite om volgend jaar is naar te vragen.

• Vorig jaar was er een facebookgroep voor de artiesten, dat had wel leuk geweest.

• Bedankt aan alle shifters en het Cultuurteam om te helpen. Op de opruim waren er ook veel helpers, dat is
leuk.

Activiteiten in de nabije toekomst

Levenswegcantus

Alles komt in orde. De mails moeten nog verstuurd worden en hij zit nog niet helemaal vol.
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Doughball

Er moet nog gewinkeld worden, maar in de kelder staat sowieso nog wat bloem, dus kijk dat eerst na.

Exploitatie

Opmerkingen:

• Als je printkosten wil doorgeven, moet je aan Alexander laten weten hoeveel je hebt afgeprint.

• Het is nog totaal niet duidelijk wat de uitgaven van de Marginalenbar gaan zijn. Er is een vat getapt dat
nog op de gang stond, het vat van VTK is niet getapt en gaan we teruggeven. We moeten misschien nog
extra betalen aan Alma als boete of om ze uit te kopen. Hopelijk wordt het enkel dat laatste. Referentie
hoeveel dat mogelijk zou kosten: toen Jeroen voor zijn cantus Alma uitkocht voor 50 personen, kwam dat
neer op 125 euro.

• Bij de jeneverbar zijn de jenevers nog niet ingerekend, dus is het uiteindelijke bedrag misleidend. De jenevers
zelf staan nog op +400 en er staat nog voor enkele 100 euro’s jenever in de kelder. Bar heeft goed gedraaid,
het staat op +13 euro en er is nog veel drank over.

• CuDi heeft weer minder opgebracht dan inbegroot, volgend jaar wordt er beter veiliger begroot op iets van
een 2000 euro.

• De eerstejaarssubsidie is meer dan inbegroot, want dat hangt af van het aantal eerstejaars.

• De investeringen moeten nog aangekocht worden.

• Het verhuur moet Aiko er nog duidelijk inzetten en er moet nagekeken of dat al niet ergens anders ingerekend
is per ongeluk.

• Voor jeneversport is in de exploitatie nog niet gekeken naar wat opgedronken is, maar naar welke flessen
oorspronkelijk meegenomen zijn.

• Ouderdag heeft negatief gedraaid, omdat we minder subsidies kregen dan gehoopt en meer moesten betalen
aan Alma, omdat er minder mensen waren.

• Uiteindelijk is voor de reparatie van de sjotterkas toch niet het hele pakket gekocht, maar enkel wat nodig
was. De kas is nu volledig gerepareerd, maar het resterende bedrag laten we erin staan voor mogelijke
toekomstige reparaties.

• Over de kroegentocht is nog wat onduidelijkheid, omdat er iets anders in de gnucash was gezet dan op het
bonnetje. Bij het afgeven van het bonnetje is het gel dat teruggegeven werd, nageteld en dat klopte met
het bonnetje.

• We hebben nog 220 euro van het vorige werkingsjaar voor de ASML lunchlezing. Die gaat nu niet meer
doorgaan en het geld gaan we waarschijnlijk ook niet meer moeten teruggeven. Het geld is eigenlijk ook niet
van ons, maar komt nog van de vorige ploeg. Voor de veiligheid zouden we het eventueel aan beheerraad
kunnen geven en mocht het dan terug ter sprake komen zouden zij het kunnen betalen. Ondertussen is dat
echter al zo lang geleden, dat ze daar niet meer achter kunnen vragen, dus kunnen we dat geld aan iets
anders uitgeven.

• Er zijn ereledenpostzegels inbegroot, maar die worden nooit gebruikt. De brieven worden in plaats daarvan
in persoon afgegeven. De postzegels kunnen beter wel gebruikt worden, want dan komen de brieven voor de
meeste ereleden gemiddeld sneller aan.
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Herbegroting

Er wordt eerst gekeken waar geen geld meer nodig is en waar we dus nog geld kunnen uithalen.

• Het zwanenboek gaan we laten vallen. De mensen die daar hadden voor ingeschreven moeten nog op de
hoogte worden gebracht.

• Bij IFB staat 54 euro, dat mag eruit.

• We moeten navragen aan Lien of het aanvullen van het archief nog geregeld gaat worden, anders mag dat
geld er ook uit.

• De onvoorziene kost mag nu ook verlaagd worden tot 200 euro.

• De karaoke instructies mogen eruit.

• De fysica lezing is geschrapt dus dat bedrag mag eruit.

• We hadden gëınvesteerd in twee vochtvreters, een voor de living en een voor de kelder, maar die zijn nog
niet aangekocht. Die van de kelder heeft nu geen zin meer, dus we gaan er maar een aankopen.

• Kuisgerief voor cantus is niet meer nodig.

• Muizen en toetsenborden zijn ook niet meer nodig.

• Het bedrag opzijgezet voor de lezing van ASML mag eruit.

• Telefoonkosten worden nooit binnengebracht. Vorig jaar heeft Simon dat enkel gedaan, omdat hij interna-
tionaal moest bellen voor Cultuurreis. Die halen we er ook uit.

• We hadden een bedrag opzijgezet om een deel van de huur van de kelder mee te betalen aan het departement,
als een soort geste. Vorige keer was dat eigenlijk gewoon wat we bij de herbegroting overhadden, dus we
halen dat er nu even uit om er straks een deftig bedrag in te steken.

Er is nu 3693.03 euro over om extra uit te geven.

• We hebben truitjes nodig voor de IFB,ongeveer 15 genummerde. We kunnen dan ook ineens 4 nieuwe truitjes
met het nummer 5 kopen zodat we ook 5 nieuwe truitjes voor de 24 urenloop hebben. De voorwaarden voor
de 24 urenlooptruitjes zijn wel strenger, dus misschien bestellen we ze beter apart. In totaal zijn het dan 20
truitjes, en begroten we 25 euro per truitje in (dat vinden we een goede bovengrens). In totaal begroten we
dus 500 euro.

• We willen twee goede voetballen voor de trainingen van IFB, zowel voor de gewone als de zaalvoetbal. Wel
twee buitenvoetballen, want zaalvoetbal traint vaak buiten. We begroten 40 euro in.

• Er is onlangs nog een kookvuur kapot gegaan. We hebben er nu te weinig, dus begroten we nog 40 euro in
voor twee nieuwe vuren.

• De grootste problemen met de barpc hebben te maken met de harde schijf, dus gaan we een externe harde
schijf kopen. Muziek kan dan ook op verschillende laptops gespeeld worden. We begroten 60 euro in. We
moeten zorgen dat we er een kopen die niet in het stopcontact moet.

• We begroten 70 euro voor een nieuwe haspel van 50 meter, want de vorige is doorgebrand op de LAN.

• De EHBO moet nog eens worden aangevuld. We steken daar 100 euro in, want er moeten nieuwe warmte-
dekens gekocht worden en als er zalfjes moeten worden aangevuld loopt dat bedrag al snel op.

• Voor het ereledendiner rekenen we op 10 euro per lid. We rekenen er niet op dat iedereen komt, maar we
steken er 100 euro bij omdat er sinds de vorige herbegroting nog wat ereleden zijn bijgekomen.
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• We hebben een nieuwe koelkast nodig, want de zwarte is kapot. We kopen er best rechtopstaande, daar kan
je beter in stapelen. Als ze de nieuwe leveren, komen ze ook meteen de oude ophalen. Ze worden wel best
besteld na de kelderverhuis. We kopen er twee, want koelkasten zitten altijd snel vol. Jari had al koelkasten
gezien aan 400 euro per stuk, zonder diepvriesruimte want die hebben we toch niet nodig. We begroten dus
800 euro in.

• We hebben twee koelzakken, maar niet echt koelelementen. We begroten 10 euro in voor koelelementen.

• De box valt vaak uit, want die stroomkabel werkt niet goed (slecht contact) en de auxkabel die er nu bij zit
is van Fanne (de vorige is kapot). De box wordt echt vaak gebruikt op activiteiten. We begroten 154 euro
in voor een nieuwe box.

• We steken 20 euro in het gratis vat voor de meirondjes, zodat we dat van Alma kunnen afnemen.

• Voor de IFB teambuilding willen ze ook wat gratis drank en eten voorzien, dus wordt er 20 euro extra
ingestoken.

• We steken 300 euro extra in de eindejaarsbarbecue, zodat we die gratis kunnen maken. We gaan een extra
onderstel huren, zodat we met 3 BBQ’s kunnen bakken. Vorig jaar hadden we ook 3 BBQ’s, en nog meer
kunnen we logistiek niet aan.

• We steken 80 euro extra in de Duvelbar, zodat we 21 bakken Duvel aan 80 cent kunnen geven.

• We gaan de galabar pimpen met een gratis ciderreceptie. We kunnen dan best Alma uitkopen. We kunnen
een bandje laten komen, maar dan moeten we ook PA en geluidsman betalen. De PA is ongeveer 50 euro,
en eventueel kunnen we eens vragen aan Simme of die het geluid kan doen. We steken er 500 euro extra in.

• We begroten een extra vat in op de après-examenbar en een extra vat op de pyjamabar.

• Er is 200 euro nodig om de quiz gratis te maken. De quiz zit wel snel vol en misschien trekt dat niet het
juiste publiek, maar we kunnen beter meer geld in prijzen steken en zorgen dat iedereen een deftige prijs
krijgt.

• We steken 180 euro in de laatste cantus, zodat we die goedkoper kunnen maken.

• Aangezien we elk jaar wel een croque-eetstand hebben, steken we 120 euro in croque-machines. Zo moeten
we mensen die niet altijd laten meenemen en dan kunnen we ze verhuren. Op zich is het niet persé
noodzakelijk, maar nu we nog geld over hebben is het een goede investering.

• Er wordt gediscussieerd over alcoholstiften en duct tape, maar dat doen we niet. Hoe meer je daar van hebt,
hoe meer je dat kwijtspeelt. Er wordt ook overwogen om gadgets te laten maken, bv. stylo’s, maar dat is
nogal duur (187.90 voor 500 stuks). Een ander voorstel is een goed doel, maar dan gaat het geld niet direct
naar de leden. Leuker zou dan zijn om een activiteit te organiseren ten voordele van het goede doel.

• We besluiten om 150 euro in het betalen van een deel van de huur van de kelder te steken.

Varia

Varia worden gehouden aan het einde van de aansluitende AV.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Postenevaluaties Beheer, GAK 30/04/2017
Barlaptops e.d. in orde brengen Webteam 30/04/2017
Investeringen aankopen relevante personen 30/04/2017
Melden dat zwanenboek niet doorgaat aan ingeschrevenen Media 30/04/2017
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken 21/05/2017
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De vergadering wordt gesloten om 00.26u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 30 april 2017 om 22.00u in de Winaliving.
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